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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Ragnhild Ottesen 
Kjell Egil Førsund  
Odd Eskildsen 
Liv Jakobsen 
Atle Mossige 
Oddrun Strand Rangnes 
Sverre Uhlving  
Aud Torild Fjellså 
Jan Salve Torgersen 
Lars Aksel Berge, 
Alexander Skålevik 
Svanhild Gaupås 
Forfall:  
Olaug Haaland 
 
 
Kopimottakere:  Sendes  styret og det regionale brukerutvalget til orientering. 
 
Møteleder: Kjell Egil Førsund 
Møtedato:  11. november 2015 
Klokkeslett: 15.30-18.00 
Møtenr: 7/2015 
Møtested: F311, psyk. divisjon 
Arkivref: 2015/1361 -  96397/2015  

  
 
Møtereferat - brukerutvalget Helse Stavanger  - 11.11.2015 
 

Saksnr Emne  
49/15 Orientering om Veksthuset – behandlingstilbud innen TSB på Øksnevad. 

v/ familieterapeut Margareth Næss og bruker Erik. 
En flott presentasjon om behandlingstilbudet i Veksthuset et «Terapeutisk 
samfunn» som holder til i de gamle lokalene til Rogaland Radio Skjæveland / 
Øksnevad. 
PowerPoint presentasjonen er vedlagt referatet. 

  
50/15 Godkjenning av innkalling og referat 7. oktober 2015 

Møtereferatet og innkalling ble godkjent. Kommentar : Virksomhetsplanen er 
godkjent av ledergruppen og oversendes styret til orientering. 

  
51/15 Tilbakemelding fra medlemmene vedrørende deltagelse i prosjekter etc. 

 
Atle Mossige: 
Har deltatt i styringsgruppen for prosjekt PET skanner. Styringsgruppen skal 
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ha månedlige møter og PET-senteret skal etter planen være klart til drift i 
løpet av 2017. 
Sjefsradiograf Terje Bakkelund ønsker å komme i brukerutvalget å orientere 
på nyåret. (mars-møtet) 
 
Liv Jakobsen: 
Deltar i styringsgruppen for pakkeforløp for psykoser i som ledes av Håkan 
Nordin SV. 
Hun deltar også i en høringsgruppe/referansegruppe i forbindelse med 
endring/vurdering av lederstrukturen i psykiatrisk divisjon.  
Liv har også deltatt i samarbeidsforum mellom Sola og Stavanger kommune 
som skal vil hjelpe brukerne på deres hjemmearena. Målet er å gi brukerne 
økt livskvalitet og unngå akutte innleggelser. Det skal utarbeides en metode 
som skal gi strukturert måte å jobbe i team på etter FACT metoden. 
 
Jan Torgersen 
Det har vært stor aktivitet i brukergruppen for sykehusutbygging den siste 
tiden. Brukergruppen har utarbeidet egen høringsuttalelse vedrørende 
Konseptrapporten med hovedfokus på brukerperspektivet.  
Prosjektet med COLS-kofferten nærmer seg avslutning.  
Han deltar nå i en nytt prosjekt oppfølging av personer med diabetes fotsår i 
kommunehelsetjenesten – DiaFOTo. Prosjektet er en del av 
diabetespoliklinikken og ledes av diabetessykepleier Maria Fjelde. 
 
Oddrun Strand Rangnes: 
Deltar i prosjekt vedrørende opplæring til kommunene på slagpasienter.  
Slagskolen starter opp 30.11. og går frem til september 2016. 
Videre deltatt i brukerdialogen vedrørende forskning og på lunsjmøter i 
SESAM 
 
Odd Eskildsen: 
Nyttig møte mellom etikkomiteen og Rådgivningsgruppen for alvorlig syke og 
døende pasienter. Viktig å vite om hverandre. 
Etikkseminar 1. des. se evt. 
Prosjektet vedørende klinisk forskning og Forskningsposter. Har nå vært på 
siste arbeidsgruppemøte, rapporten fra arbeidet foreligger i nær framtid. 
  
Kjell Egil Førsund: 
Utbygging MOBA – diagnostisk senter: Det har ikke vært prosjekt møte siden 
før sommeren, men K-E F har vært på befaring i arealene og poliklinikken 
starer nå i november og sengeposten skal åpnes 18. januar i nyinnredede fine 
lokaler. 
K_E F har deltatt i flere møter vedrørende brukermedvirkning i forskning. 
Kjell-Egil F og Jan T har vært i et interessant og nyttig samarbeidsmøte i LMS. 

  
52/15 Oppfølgingssaker / Orienteringssaker 

 
Henvendelse fra lederen i det regionale brukerutvalget vedrørende regionalt 
samarbeid. Brukerutvalget stiller seg positivt til et samarbeid, men ønsker ingen 
form for rapportering. 
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Videre informerte leder om brukermedvirkning i forskning. 
Kjell Egil F. er bedt om et innlegg på den Regionale lederkonferansen for 
topplederne i Helse Vest 23. og 24. november der tema skal være «Pasientens 
Helsetjeneste» 

  
53/15 Endringer i Lov om pasient- og brukerrettigheter gjeldene fra 1. 

november. v/Sverre Uhlving 
 
S. U. ga en kort oppsummering av de viktigste endringene i den nye reviderte 
loven om pasient og brukerrettigheter. 
Den viktigste endringen er:  
 

• Alle blir rettighetspasienter 
• Alle rettighetspasienter og skal gis en juridisk bindende frist. 
• Vurderingstiden er redusert fra 30 til 10 virkedager 
• Foretakene har utvidet informasjonsplikt 
• Ny ordning ved fristbrudd 
• Alle har fritt behandlingsvalg 

 
En kort oppsummering ble delt ut i møtet, denne legges ved referatet. 
 

  
54/15 Styresaker til styremøtet 19. november 2015  

Sverre Uhlving orienterte om styresaker til styremøtet 19.11.2015. 
 
Ingen store saker til dette styremøtet.  Sykehusutbygging og styrets anbefaling for 
plassering av nytt sykehus behandles i ekstraordinært styremøte den 27. 
november, sakspapirer foreligger 23. november. 
 
Økonomien for oktober viser et minus på 4 mill. i følge budsjett og 2 mill 
I forhold til 0 for oktober måned.  
 
Helse Stavanger sitt Medisinsk bibliotek vil bli overdratt til Universitet fra 
1.januar 2016, dette er sak til styret. 
 
Det vil også bli gitt en orientering om Transkulturelt senter, en viktig resurs i disse 
dager med opprettelse av mange flyktningmottak og akuttplasser rundt i 
kommunene. 
  
Det vises for øvrig til styresakene i sin helhet på 
 http://www.helse-stavanger.no/no/OmOss/styret/Sider/Styremoter.aspx 
 

  
55/15 Eventuelt 

Ungdomsrådet med leder og nestleder inviteres til neste møte i brukerutvalget. 
 
Nærland rehabilitering: 
Brukerutvalget ønsker å besøke Nærland rehabilitering og få en orientering 
om dette tilbudet, men ønsker å vente til over nyttår. 
 

http://www.helse-stavanger.no/no/OmOss/styret/Sider/Styremoter.aspx
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Oversikt over brukermedvirkning ble utdelt i møte, eventuelle mangler eller 
feil bes meldt Svanhild for oppdatering. Legges ved referatet. 
 
Etikkseminar Aula SUS 1. desember 13.30 – 15. 
Tema: Hva koster en beklagelse? Plakat vedlagt. 
Orientering LMS. 
 
Utbetalinger for 2. halvår. 
Vanlig brukerutvalgsmøter trenger ikke medlemmene gjøre noe med. 
 
Honorar for prosjektmøter etc. Reiseregningsformular sendt medlemmene 
(etter møtet) 
Reiseregning fylles ut til neste møte med møtehonorar (vanligvis kr. 750,- 
dersom et arbeidsmøte varer lenger enn 4 timer er honoraret kr.1500) og 
reiseutgifter – original parkeringstillatelse, taxiregning, billetter må 
vedlegges. 
Deltagelse i disse møtene må dere dokumentere, med referat eller bekreftelse fra 
leder. 
 
Neste møte blir 7. desember kl. 15.30. Som tradisjonen tilsier avslutter vi før 
jul med en enkel julemiddag en times tid i hotellet – har bestilt til ca. kl. 17.00 
 
Av hensyn til planlegging ………. 
Forslag til møteplan (så kan dere sjekke og tenke) 
Møteplanen vedtas i møtet 7. desember 
Start og slutt tidspunkt ble diskutert – skal vi starte før – eventuelt forlenge 
møtene? 
 
 
 
 
Forslag til møteplan våren 2016 
 
Styremøter Brukerutvalgsmøter 
4. februar 27. juni 
17. mars 9. mars 
21. april 13. april 
15. juni 8. juni 

 
Ref. utsendt «Styrets møteplan» 

  
Svanhild Gaupås 
referent 
 


